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Portal WP.pl opublikował artykuł, odnośnie zakupu maszyn przez Lasy Państwowe. Sprawa maszyn
leśnych LP zatacza coraz szersze kręgi zainteresowania.

 

 

Jak  podaje  portal  wp.pl,  Lasy  Państwowe  planują  zakup  maszyn  leśnych  dla  każdej  RDLP.
Rzeczniczka Anna Malinowska zaprzecza jednak tym informacjom.

 

-  Zgodnie z  procedurą to  nadleśnictwa mogą wnioskować do dyrekcji  generalnej  o  zakup tych
maszyn.  Przyjęliśmy  jeden  taki  wniosek,  a  kilka  odrzuciliśmy  ?  podkreśla  rzeczniczka  w
wymienionym  artykule.

 

Wypowiedzi  udzielił  także  Mariusz  Rakowski  -  prezydent  Polskiej  Leśnej  Izby  Gospodarczej.
Zaznacza on, że na ostatnim spotkaniu Komisji Wspólnej, Konrad Tomaszewski, dyrektor generalny
LP zapowiedział zakupy maszyn.

 

- To było wystąpienie z pozycji siły i pokazanie, że Lasy mogą wszystko. Odczytujemy te słowa jako
ostrzeżenie. Jeśli prywatni przedsiębiorcy będą proponowali za wysokie ceny za wycinkę drzew, to
Lasy będą sobie radzić bez nas przy pomocy własnych harwesterów ? ocenia Rakowski.



 

Ministerstwo Finansów zapowiada jednak, że będą chciały skorzystać z pieniędzy, którymi dysponują
Lasy Państwowe.
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